

كاش باك 10% على مشتريات السوبر ماركت 10 % cashback on groceries with meem Credit Cards

- All meem Credit Card holders are eligible for this campaign.
- Cashback is capped at SAR 200 per customer across all credit cards.
- This offer is valid from 5th March to 10th April 2024.
- Domestic Grocery transactions including Online and Point of Sale (POS) are eligible for this offer.
- ajeeb points will not be rewarded on grocery transactions during the campaign period and ajeeb Real Time Redemption for grocery cash back with meem Visa Platinum Credit Card will not be applicable during the campaign.
- No minimum spend is required to qualify for cashback.
- This offer excludes wallet top-up transactions.
- The cashback amount will be credited to the customer's account within 60 working days after the campaign period has ended.
- Annual Profit rate starting from 42.4%, based on principal amount of SAR 10,000.
- The bank will solely determine at its own discretion for eligible transactions for cash back amount and the same is binding.

- جميع حاملي بطاقات ميم الائتمانية مؤهلون للاستفادة من هذا العرض.
- الحد الأقصى للكاش باك هو 200 ريال سعودي لكل عميل على جميع البطاقات الائتمانية.
- العرض ساري من 5 مارس إلى 10 أبريل 2024
- تشمل عمليات الدفع للسوبرماركت عبر الإنترنت ونقاط البيع المحلية.
- لن يتم مكافأة نقاط عجيب على عمليات السوبر ماركت خلال فترة الحملة ولن يتم تطبيق الاسترداد النقدي في الوقت الفعلي من عجيب لمشتريات السوبرماركت باستخدام بطاقة ميم فيزا بلاتينوم الائتمانية خلال الحملة.
- لا يشترط حد أدنى للإنفاق للتأهل للحصول على الكاش باك.
- هذا العرض لا يتضمن عمليات تعبئة المحفظة الإلكترونية.
- سيتم إضافة مبلغ الكاش باك إلى حساب العميل خلال 60 يوم عمل بعد انتهاء فترة الحملة.
- يبدأ معدل الربح السنوي من 42.4% بناء على مبلغ أساسي 10,000 ر.س
- سيحدد البنك وفقًا لتقديره الخاص، المعاملات المؤهلة للحصول على مبلغ الكاش باك.

Gulf International Bank - Saudi Arabia

a Saudi Closed Joint Stock company with a capital of SAR (7,500,000,000)
Unified Number (7001399042); Commercial Registration No. (2052001920)
P.O. Box 93 AlKhobar 31952 Kingdom of Saudi Arabia,
Telephone: 8001166336, Website: meem.com
National Address: 5515 Cooperative Council Rd - AlKhuzama Area,
Unit No. 54, AlKhobar 34721-8208
Licensed with number: 2007
and operating under the Saudi Central Bank's control and supervision

بنك الخليج الدولي - السعودية

شركة مساهمة سعودية مقفلة برأس مال (7,500,000,000) ريال سعودي،
الرقم الموحد (7001399042)؛ سجل تجاري رقم (2052001920)
صندوق بريد: 93 الخبر 31952، المملكة العربية السعودية،
هاتف: 8001166336 الموقع الإلكتروني: meem.com
العنوان الوطني: 5515 طريق مجلس التعاون - حي الخزامى،
وحدة رقم 54، الخبر 34721-8208
مرخص لها برقم ترخيص: 2007،
وخاضعة لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي